

# Mały dla małych

5 września 2018

Od 1 stycznia 2019 r. ma wejść w życie obniżona składka ZUS. Będą ją płacić przedsiębiorcy, których miesięczny przychód nie przekroczy dwuipółkrotności minimalnego wynagrodzenia.

Obecnie, bez względu na kwotę przychodu, każda osoba prowadząca firmę płaci identyczny ZUS – 1232,16 zł. Musi to robić, nawet jeśli w danym miesiącu nie osiągnęła żadnych przychodów lub składka je przekracza. Przedsiębiorca, którego miesięczne przychody wynoszą tyle, ile minimalne wynagrodzenie, obecnie odprowadza co miesiąc do ZUS – 1232,16 zł., czyli ponad połowę swojego przychodu. Po zmianach składka ZUS wyniosłaby niecałe 660 zł.

Zgodnie z szacunkami korzyści dla małych firm i gospodarstw domowych wyniosą 1,5 mld zł rocznie. Minister przedsiębiorczości i technologii Jadwiga Emilewicz mówi także, że obniżenie składki będzie sprzyjało ograniczeniu szarej strefy i utrzymaniu się na rynku firm w mniejszych miejscowościach, gdzie nadal jest stosunkowo wysokie bezrobocie.

Źródło: [NowyObywatel.pl](http://NowyObywatel.pl)